
Radny Rady Miasta Lublina 
Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 20 stycznia 2021 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie modernizacji oświetlenia przy ul. Krakowskie 
Przedmieście. 
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VV zvviązku z 11rzekazan,yrn stanmviskiem dot. kompleksowej modernizacji infrasnuktury 

oświetleniff\'/ej na ul. Krakowskie Prt.edmleście odcinek od uL 3 Maja do ul. V\łieniawskiej (pismem 

mak: DP.0500.100.2020 z dnia 8.12.2020 r.) prosz� o przedłożenie do PGE Dystrybucja S. A. 

oddział Lublin (wlaściciel oświetlenia drogowego w rym rejonie) innej propozycji, znacznie tańszej 

od pierwomie proponowanego przeze mnie montażu ozdobnych slupów tzw. pastorałów. 

Chodzi o to ) aby odmalować obecne skorodowane słupy (po uprzednim oczys2-cz..eniu ze 

rdzy i zabezpieczeniu swsownym podkładem) i następnie wymienić na nich same oprav.-'y - z 

dotychczasowych i jui. wyeksploatowanych (mają ok. 20 lat) opraw sodowych emitujących światło 

banvy pomara1iczowej na nowe oprawy typu LED emitujące śv.riatlo barwy naturalnej. 

Powyższe, \V przypadku ,1kccptacji ze strony PGE dopełniłoby p!ano\vany na rok obecny 

przez miasto remont ul. Krakcnvskie Przedmieście, znacznie poprawiło estetykę centrum miasta, a 

takie biorąc poci uwagę trwaj,1cą przebudowę AL Racławickich oraz zmodernizowany plac Litewski 

z deprnkiem zapewniłoby naturalne, białe oś\,\'ietlenie dla całego głównego ciągu centrum Lublina 

tj. od placu Lokierka do ronda Krwiodawców. 

\V odpowiedzi proszę o przekazanie infonnucji jakie stanowisko zajęła spółka PGE 

Dystrybucja S. A. w nawiąLoniu do v-//v-,r, propozycji. 


